



Ottawa Hull K1A 0C9

(11)	(C)	<b>2,057,644</b>
(22)		1991/12/13
(43)		1992/10/31
(45)		1996/08/06

(51) Int.Cl. <sup>6</sup> D21C 9/153

(19) (CA) **CANADIAN PATENT** (12)

(54) **Medium Consistency Pulp Ozone Bleaching**

(72) Phillips, Joseph R. , U.S.A.  
Greenwood, Brian F. , U.S.A.  
Funk, Erwin D. , U.S.A.  
Dunn, Stephen J. , U.S.A.

(73) Kamyr, Inc. , U.S.A.

(30) (US) U.S.A. 693,287 1991/04/30

(57) 20 Claims





**BUREAU DES BREVETS**  
**CONSTAT DE RÉEXAMEN (F)**

**PATENT OFFICE**  
**CERTIFICATE OF RE-EXAMINATION (F)**

N° de brevet - Patent No. (11)	2,057,644
-----------------------------------	-----------

Par la présente, les soussignés certifient que le brevet susmentionné a été réexaminé selon les paragraphes 48.1 à 48.3 de la *Loi sur les brevets* et que le Conseil de réexamen convient de ce qui suit :

The undersigned hereby certify that the above noted patent has been re-examined pursuant to section 48.1 to 48.3 of the *Patent Act* and that the Re-examination Board has determined the following:

- (i) La/les revendication(s) \_\_\_\_\_ du brevet susmentionné est/sont non brevetable(s) et est/sont rejetée(s).  
Claim(s) is/are unpatentable and is/are cancelled from the above noted patent.
- (ii) ~~La/les~~ revendication(s) 1 to 20 du brevet susmentionné ~~est/sont~~ brevetable(s).  
Claim(s) of the above noted patent ~~is/are~~ hereby confirmed to be patentable.
- (iii) La/les revendication(s) \_\_\_\_\_ est/sont brevetable(s) et fait/ont partie du brevet modifiée(s) susmentionné à compter de ce jour.  
Amended claim(s) is/are patentable and has/have been incorporated into the above noted patent as of this date.
- (iv) La/les nouvelle(s) revendication(s) \_\_\_\_\_ est/sont brevetable(s) et fait/ont partie du brevet susmentionné à compter de ce jour.  
New claim(s) is/are patentable and has/have been incorporated into the above noted patent as of this date.

P. J. Laroche  
Membre  
Member

M. Howard  
Membre  
Member

B. Kirk  
Membre  
Member

Daté à Hull (Québec), ce \_\_\_\_\_ jour de \_\_\_\_\_  
Dated at Hull, Quebec, this 17<sup>th</sup> day of June 1996

